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6 امتیاز و بازگشتی به ارزش دبل هت تریک؛

گام دوم: محکـــم و اقتصادی!

اندراحوالات شهرستان فردیس و شورای عالی استان ها؛

تقسیم ناجوانمردانه غنائم 
 در استان البرز!

صفحه 4

»معاون بهداشت دانشگاه علوم پزشکی البرز«
 در گفت وگو با »دنیای هوادار« مطرح کرد:

واکسیناسیون میزان ابتلاء، بستری و مرگ
 ناشی از کرونا را به شدت کاهش می دهد

صفحه 2

»رییس کل سازمان امور مالیاتی« مطرح کرد:

هوشمند سازی و حاکمیت داده های مالیاتی اولویت برنامه های نظام مالیاتی است

صفحه 7

روابط عمومی اداره کل امور مالیاتی استان البرز نوشت: دکتر 
داوود منظور رییس سازمان امور مالیاتی کشور در نخستین 
روزهای ریاست خود بر سازمان امور مالیاتی کشور از اهداف 
راهبردی دستگاه مالیات ستانی کشور و چشم انداز مدیریتی 

خود، سخن گفت.

رییس کل سازمان امور مالیاتی به منظور کاهش ضریب خطای 
انسانی و افزایش عدالت مالیاتی، هوشمند سازی و حاکمیت 
داده های مالیاتی را اولویت برنامه های نظام مالیاتی دانست. دکتر 
منظور در ادامه با شرح اقدامات کلیدی برای احقاق این مهم، 
از اجرای قانون پایانه های فروشگاهی و سامانه مودیان، اجرای 

قانون بر ارزش افزوده جدید و استفاده از ظرفیت های ماده ۱۶۹ 
مکرر قانون مالیات های مستقیم یاد کرد.

گفتنی است، دکتر داوود منظور در مورخ ۲۱ مهرماه ۱۴۰۰ به 
پیشنهاد وزارت امور اقتصادی و دارایی و تصویب هیات وزیران، 

به عنوان رییس سازمان امور مالیاتی کشور منصوب شد.

»مدیرکل مرکز علوم جوی و اقیانوسی 
سازمان هواشناسی کشور« خبر داد:

کاهش بیش از 1/5 متری تراز 
دریای خزر طی ۲۶ سال اخیر

صفحه 2
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خبر

حقوقی و قضایی

»رئیس دیوان عدالت اداری« خبر داد: 

درباره برگ سبز خودرو منتظر 
تعیین تکلیف مجلس هستیم

حکمتعلی مظفری در حاشیه مراسم رونمایی از سامانه ثبت 
دادخواست های تجدیدنظر دیوان عدالت اداری در ارتباط با این 
سامانه گفت: به توفیق الهی بهره برداری فاز دوم دفاتر خدمات 
الکترونیکی در حوزه صلاحیت دیوان رونمایی شد. در فاز اول 
امکان طرح دادخواست ها و شکایات مردم علیه دستگاه های 
اجرایی و نهادهای عمومی در شعب بدوی در سراسر کشور 

فراهم شده بود.
دادخواست  در حوزه ثبت  فاز دوم،  در  این که  بیان  با  وی 
تجدیدنظر خواهی با همکاری مرکز آمار و فناوری اطلاعات 
زمینه فراهم شد، گفت: در دفاتر خدمات الکترونیکی سطح 
کشور همه مردم می توانند دادخواست های تجدیدنظر خود را 
ثبت کنند و دیگر نیازی به حضور در دفاتر نمایندگی دیوان 
عدالت اداری در مراکز استان ها یا خود دیوان وجود ندارد و این 
کار نقش بسیار مهمی در هزینه های مادی و معنوی دارد. در 
آینده نه چندان دور نیز فاز سوم رونمایی می شود و در حوزه 

اعاده دادرسی زمینه فراهم می شود.
رئیس دیوان عدالت اداری درباره تعداد پرونده های سالانه این 
مرکز گفت: در سال گذشته، بیش از ۲۵۰ هزار پرونده در دیوان 
رسیدگی شد که بخشی از آن ها در شعب بدوی رسیدگی 
شده است که غالب آن ها از طریق دفاتر الکترونیک اتفاق 
افتاده است، اما یک سومش مربوط به تجدیدنظر خواهی 
بوده است که ناچار بودند با مراجعه به نمایندگی های دیوان یا 
خود دیوان طرح دعوا کنند و این یک سوم نیز از این به بعد 
پوشش داده می شود و دیگر ضرورتی برای حضور در دیوان و 

نمایندگی هایش وجود ندارد.
مظفری در ارتباط با برگ سبز خودرو نیز گفت: رای هیئت 
عمومی دیوان درصدد این نبود که بگوید نیازی به مراجعه به 
دفاتر ثبت اسناد رسمی وجود دارد یا نه. سازمان ثبت اسناد 
یک بخشنامه ای را در جهت پیشگیری از برخی موضوعات 
صادر کرده بود که از آن بخشنامه شکایت شد و در هیئت 
عمومی مطرح شد و هیئت عمومی بعضی از بندهای آن 
بخشنامه را ابطال کرد. وی افزود: یکی از بندها مربوط به این 
موضوع بود که سازمان ثبت مطرح کرده بود که اگر کسی برگ 
سبز مربوط به راهنمایی و رانندگی به نامش باشد و ماشینش 
را فروخته باشد و چند دست چرخیده باشد اگر بخواهد دوباره 
وکالتی بدهد لازمش این است که برگردد و سند رسمی به نام 
نفر اول در دفاتر سند رسمی تنظیم شود و نفرات بعدی به 
همین منوال تا برسد به کسی که الان می خواهد به آن وکالت 
بدهد. ما گفتیم این کار ضرورتی ندارد زیرا سند سبز در قانون 
سند رسمی است. از این رای برداشت های متعددی شد که در 
نهایت به بخشنامه دادستان کل کشور منتهی شد ولی دیوان 
درصدد این نبوده است که بگوید برگ سبز می تواند جایگزین 
اسناد دیگر بشود و این که میشود یا نه بحثی دیگر است و 
دادستان کل کشور استفساریه ای از مجلس انجام دادند و 

منتظریم مجلس تعیین تکلیف کند.
رئیس دیوان عدالت اداری درخصوص ضمانت اجرایی احکام 
دیوان گفت: احکام براساس قانون اساسی و قانون تشکیلات 
دیوان وقتی قطعی شود لازم الاتباع است و اگر مقامی از 
اجرای احکام دیوان استنکاف کند، از خدمات دولتی منفصل 
می شود و ضمانت اجرای احکام دیوان انفصال از خدمات 
دولتی است و ما علیه این افراد به مراجع قضایی اعلام جرم 
می کنیم و قطعا کارشان تخلف اداری است. از طرف دیگر به 
دستگاه های اجرایی کمک می کنیم که مشکلات مالی آن ها 

حل شود و بتوانند قانون را اجرا کنند.

خبر اول

»معاون بهداشت دانشگاه علوم پزشکی البرز« در گفت وگو با »دنیای هوادار« مطرح کرد:

واکسیناسیونمیزانابتلاء،بستریومرگناشیازکرونارابهشدتکاهشمیدهد
»معاون بهداشت دانشگاه علوم پزشکی البرز« مطرح کرد: 
واکسیناسیون میزان ابتلاء، بستری و مرگ ناشی از کرونا 

را به شدت کاهش می دهد.
علوم پزشکی  دانشگاه  بهداشت  معاون  مستوفی  دکتر 
استان البرز با اشاره به افزایش تعداد شهرهای قرمز بر 
اساس تازه ترین گزارش وزارت بهداشت در گفت وگو با 
»روزنامه دنیای هوادار« تاکید کرد: متاسفانه با کاهش 
تعداد  افزایش  شاهد  بهداشتی،  شیوه نامه های  رعایت 
شهرهای قرمز در کشور می باشیم و بروز موج ششم این 

بیماری دور از انتظار نیست.
رئیس مرکز بهداشت استان خاطر نشان کرد: بدون شک 
در بروز موج ششم کرونا، افرادی که واکسینه نشده اند، 
علمی  تحقیقات  اساس  بر  و  دارند  مستقیم  نقش 

جهانی و ملی واکسیناسیون از 
شدت بیماری در افراد مبتلا 
ابتلاء،  میزان  و  می کاهد 
بستری و مرگ را به شدت 

کاهش می دهد.
داد:  ادامه  مستوفی  دکتر 

واکسیناسیون مهمترین 

راه پیشگیری و کنترل همه گیری کرونا ویروس است 
و در حال حاضر انجام واکسیناسیون تنها یک تصمیم 
یا سلیقه شخصی نیست و هر کدام از ما در برابر 

سلامت هم نوعان مان مسئول هستیم.
از  تاکنون  که  همشهریان  کلیه  از  پایان  در  ایشان 
در  تا  نمود  دعوت  نموده اند  امتناع  واکسن  دریافت 
کوتاه ترین زمان و به سرعت با حضور در پایگاه ها 
و انجام واکسیناسیون علاوه بر ارتقاء 
در  ویروس،  کرونا  برابر  در  ایمنی 
بعدی  موج های  از  پیشگیری 
و  مرگ  کاهش  و  بیماری 
میر ناشی از بیماری سهیم 

باشند.

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه پاسدار 
»علی اصغر باغدار دلگشا« که در روز ۵ آبان ماه ۱۳۶۰ 

به درجه رفیع شهادت نائل گشت را گرامی می دارد

محیط زیست

مدیر کل مرکز علوم جوی و اقیانوسی سازمان هواشناسی 
کشور با اشاره به کاهش بارندگی در حوضه دریای خزر، از 
کاهش ۱.۵ متری تراز آب این دریاچه طی ۲۶ سال اخیر 
خبر داد، بهزاد لایقی در گفت وگویی ضمن اشاره به کاهش 
پنج سانتی متری تراز آب دریای خزر نسبت به سال گذشته 
اظهار کرد: داده های ایستگاه های پایش دریای خزر از سال 
۱۳۷۴ تاکنون روندی کاهشی در تراز آب دریای خزر را نشان 

می دهد.  
وی ادامه داد: از سال ۷۴ تاکنون به طور متوسط سالانه 
حدود شش سانتی متر از تراز آب دریای خزر کاهش پیدا 

کرده یعنی طی ۲۶ سال اخیر تراز آب دریای خزر ۱.۵ متر 
کاهش پیدا کرده که رقم قابل توجهی است.

لایقی مهم ترین عامل کاهش تراز آب این دریاچه را 
کاهش بارندگی در حوضه آبریز دریای خزر و کم 
شدن دِبی رودخانه های این حوضه به ویژه رودخانه 
ولگا - که بیش از ۸۵ درصد آب دریای خزر را 
تامین می کند- عنوان کرد و گفت: شدت تابش 
نتیجه  در  تبخیز آب  دریای خزر و  بر  خورشید 
کاهش ابرناکی و بارندگی افزایش می یابد و موجب 

کاهش هرساله تراز این دریاچه می شود.
وی ادامه داد: حجم آبی که سالانه در این دریاچه 

از دست می رود، کم نیست بنابراین به نظر نمی رسد که 
راهکارهای مصنوعی و انسانی مانند طرح های انتقال آب 
یا کاهش مصرف آب رودخانه های حوضه آبریز دریای خزر 
بتواند مشکلات را برطرف و کمبود آب را جبران کند و تنها 

بارش است که می تواند این شرایط را تغییر دهد.
لایقی خاطرنشان کرد: علل کاهش بارندگی  در منظقه دریای 
خزر از جهات مختلفی قابل بررسی است اما نباید فراموش 
کنیم که از طرفی به تغییر اقلیم که ناشی از فعالیت های 
بشری است نیز ارتباط دارد. افزایش گازهای گلخانه ای در 
جو به علت فعالیت های انسانی موجب ایجاد تغییراتی در 
الگوی بارش ها، آب و هوا و گرم شدن کره زمین شده است 

بنابراین کاهش انتشار این گازها شاید به طور ضمنی کمکی 
در این زمینه کند. با این حال یافتن راهکاری مناسب برای 
وضعیت تراز دریای خزر نیازمند همکاری،  همفکری و تعامل 

بین تمام کشورهای ساحلی دریای خزر است.
مدیر کل مرکز علوم جوی و اقیانوسی سازمان هواشناسی 
کشور در بخش دیگری از صحبت های خود با اشاره به 

و  آب  هماهنگی  کمیته  نشست  پنجمین  و  بیست 
هواشناسی دریای خزر )Caspcom( که دوشنبه )۳ آبان( 
به میزبانی کشور روسیه به صورت مجازی برگزار شد، درباره 
مباحث مهمی که در این نشست مطرح شد، توضیح داد: 
یکی از موضوعاتی که در این نشست مورد بررسی قرار 
گرفت اقدامات ملی کشورهای حاشیه دریای خزر در زمینه 

توسعه شبکه مشترک پایش پارامترهای آب و هواشناسی 
و پیش بینی وضعیت تراز آب دریای خزر و سایر پارامترها 
همچنین خدمات هواشناسی دریایی برای کاربران این 
حوضه بود و کشورها گزارش های خود را در این زمینه 

ارائه کردند.
وی ادامه داد: در این نشست تمام اعضا قریب به اتفاق 
اعلام کردند که تراز آب دریای خزر رو به کاهش است این 
در حالیست که اثرات کاهش تراز آب دریای خزر در بخش 
جنوبی کمتر است چراکه شیب ساحل دریای خزر در بخش 
جنوبی آن بیشتر است اما در بخش های شمالی کم است و 
در نتیجه اثرات کاهش تراز آب، سواحل این منطقه را با 

خطر خشک شدگی مواجه می کند.
لایقی افزود: اثرات ناشی از تغییر اقلیم بر دریای 
خزر، کاهش بارش ها در حوضه آبریز رودخانه ولگا 
و سایر رودخانه های تامین کننده آب دریای خزر از 
دیگر مباحثی بود که در نشست کمیته هماهنگی 
آب و هواشناسی دریای خزر مطرح شد همچنین 
 ،Caspcom در زمینه عملیاتی کردن موافقت نامه
مقررات داخلی این کمیته به تصویب رسید و طبق 
روال سال های گذشته داده های مربوط به تراز آب 
دریای خزر و روان آب رودخانه هایی که وارد دریای خزر 
می شوند، تبادل و برنامه هایی برای توسعه ایستگاه های 
پایش در دریای خزر و ارتقای کیفیت آن ها طی سال های 

آتی ارائه شد.
همکاری  با  بتوانیم  امیدواریم  گفت:  پایان  در  لایقی 
کشورهای حاشیه دریای خزر راهکارهای مناسبی برای مقابله 
با تهدیدات و مخاطراتی که متوجه دریای خزر است، پیدا 

کنیم.
ایران دبیرخانه کمیته هماهنگی آب و هواشناسی دریای 
خزر )Caspcom( است و امسال سحر تاجبخش - رییس 
سازمان هواشناسی کشور- رییس بیست و پنجمین نشست 

این کمیته بود.

»مدیرکل مرکز علوم جوی و اقیانوسی سازمان هواشناسی کشور« خبر داد:

کاهش بیش از 1/5 متری تراز دریای خزر طی ۲۶ سال اخیر

رئیس مرکز بهداشت استان خاطر نشان کرد: بدون شک در بروز موج ششم کرونا، افرادی که واکسینه نشده اند، 
نقش مستقیم دارند و بر اساس تحقیقات علمی جهانی و ملی واکسیناسیون از شدت بیماری در افراد مبتلا می کاهد و 

میزان ابتلاء، بستری و مرگ را به شدت کاهش می دهد.

لایقی مهم ترین عامل کاهش تراز آب این دریاچه را کاهش بارندگی در حوضه آبریز دریای خزر و کم شدن دِبی رودخانه های 
این حوضه به ویژه رودخانه ولگا - که بیش از ۸۵ درصد آب دریای خزر را تامین می کند- عنوان کرد و گفت: شدت تابش خورشید بر 

دریای خزر و تبخیز آب در نتیجه کاهش ابرناکی و بارندگی افزایش می یابد و موجب کاهش هرساله تراز این دریاچه می شود.
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اجتماعی

کار و تعاون

راه و مسکن

جامعه

با حکم »وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی«؛

مدیرعامل شستا منصوب شد
با حکم وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی، »علی رستمی« به 
عنوان مدیر عامل شرکت سرمایه گذاری تامین اجتماعی )شستا( 
شد، ظهر روز چهارشنبه در مراسمی »علی رستمی« به عنوان 
مدیر عامل شرکت سرمایه گذاری تامین اجتماعی )شستا( 

معرفی شد. 
رستمی دارای مدرک تحصیلی دکترای مدیریت بازرگانی گرایش 
مالی و دانش آموخته دانشگاه شهید بهشتی است و مدیریت در 
شرکت های املاح معدنی ایران و خاک چینی را در کارنامه دارد.
بدنبال برکناری محمد رضوانی فر مدیرعامل سابق شستا، سید 
ضیاءالدین شجاعی برهان از سوی هیات مدیره این مجموعه به 

عنوان سرپرست این شرکت منصوب شده بود.

طی حکمی از سوی 
»وزیر راه و شهرسازی«؛

مدیرعامل سازمان بنادر و 
دریانوردی منصوب شد

طی حکمی از سوی رستم قاسمی وزیر راه و شهرسازی، علی 
دریانوردی  و  بنادر  سازمان  مدیرعامل  به عنوان  صفایی  اکبر 

منصوب شد.
با حکم رستم قاسمی وزیر راه و شهرسازی علی اکبر صفایی 
مدیرعامل اسبق شرکت ملی نفتکش به عنوان مدیرعامل سازمان 
بنادر و دریانوردی منصوب شد، صفایی همچنین سابقه مدیرکلی 
در بنادر و دریانوردی استان هرمزگان را در کارنامه کاری خود دارد.

محمد راستا مدیرعامل سابق سازمان بنادر و دریانوردی شهریور 
سال 96 با حکم عباس آخوندی وزیر اسبق راه و شهرسازی 
به  این سمت منصوب شده بود. مهرماه سال گذشته حکم 
مدیرعامل راستاد برای 3 سال تمدید شده بود، مراسم تودیع 
راستاد و معارفه صفایی روز گذشته در دفتر وزیر راه و شهرسازی 

برگزار شده است.

»وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی« مطرح کرد:
حذف و اضافه یارانه ها در گرو 

تکمیل سامانه هاست
وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی با بیان اینکه برنامه اول نخست 
این وزارت خانه تکمیل سامانه هاست، گفت: تا زمانی که بانک 
امکان فرآیند  اقتصادی تکمیل نشود، نمی توانیم  اطلاعاتی 

حذف و اضافه یارانه  را انجام دهیم.
در  و  آبان ماه  پنجم  چهارشنبه  روز  عبدالملکی  الله  حجت 
حاشیه مراسم سازمان بهزیستی با اشاره به آخرین وضعیت 
حذف یارانه افراد ثروتمند اظهار داشت: در دولت قبل فرآیند 
راه اندازی سامانه ها شروع شد اما این فرآیند کامل نیست، 
 ۱۳۹۸ سال  به  و  است  قدیمی  خانواده ها  برخی  اطلاعات 

بازمی گردد.
وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی ادامه داد: همین امر باعث 
شد تعدادی از افرادی که یارانه آنها قطع شده بود، شکایت 

کنند و این شکایت ها به دیوان عدالت اداری کشور برسد.
طرح هدفمندسازی یارانه از آذر ۱۳۸۹ با مبلغ ماهانه ۴۵ هزار 
تومان در کشورمان کلید خورد و تاکنون یکصد و بیست و 
هشتمین مرحله یارانه نقدی به حساب سرپرستان خانوار واریز 
شده است، با این حال، طرح افزایش مبلغ یارانه های نقدی این 
روزها همزمان با فعالیت دولت سیزدهم مطرح شده و دارای 

موافق و مخالفانی است.  

بورس

در نامه »رئیس سازمان بورس« به وزیر صمت مطرح شد:

خودروراازشمولقیمتگذاریشواریرقابتخارجکنید

اقتصاد کلان

تازه ترین گزارش از وضعیت واکسیناسیون کارکنان دولت 
آنها  نفری  میلیون   ۲.۴ جمعیت  از  که  می دهد  نشان 
۹۰درصد حداقل یک دوز واکسن دریافت کرده اند و ۲۵ 

درصد یعنی حدود ۶۰۰ هزار نفر دو دوز.
با لغو بخشنامه دورکاری آبان ماه سال ۱۳۹۹، سازمان اداری 
و استخدامی شرایط حضور و دورکاری کارکنان را اعلام کرد 
که طبق آن کارکنان موظف بودند از اول آبان ماه در محل 
کار حضور داشته باشند مگر این که مسئولان سازمان ها 
براساس  و  خود  تشخیص  به  مربوطه  ودستگاه های 
بخشنامه هیات وزیران در سال ۱۳۸۹ دورکاری اعمال کنند.

طبق دستور سازمان اداری و استخدامی دستگاه ها موظف 
بودند از اول آبان  مانع حضور کارکنانی که واکسینه نشده 
بودند، شوند. این سازمان اعلام کرده بود با توجه به حجم 
بالای واکسیناسیون و کاهش مراجعه به بیمارستان نسبت 
به سال گذشته، چنین تصمیمی برای حضور  اتخاذ شده 

است.
اما تازه ترین گزارشی که لطیفی -رئیس سازمان اداری و 
استخدامی- در رابطه با وضعیت واکسیناسیون کارکنان 
از مجموع دو  از این حکایت دارد که  اعلام کرده است 
میلیون و ۴۰۰ هزار نفری کارکنان دولت که در سامانه 
پاکنام مشخصات آنها وجود دارد ۸۹.۵ تا نزدیک به ۹۰ 
درصد واکسن دریافت کردند که ۶۵ درصد در حال حاضر 

تک دوز هستند و ۲۵ درصد هر دو دوز را دریافت کرده اند.
طبق این گزارش، از ۱۰ درصدی که واکسن دریافت نکرده اند 
برآوردها نشان می دهد که حدود  ۳.۵ درصد مادران دارای 
دریافت  امکان  که  هستند  بانوانی  یا  و  شیرخوار  فرزند 
ندارند. در همین حد یعنی حدود  ۳.۵ درصد  واکسن 
بیمارانی هستند که به دلیل منع پزشکی یا به دلیل ابتلا 
به کرونا فعلا نباید واکسن دریافت کنند و حدود سه درصد 
دیگر نیز افرادی هستند که فعلا به هر دلیلی برای تزریق 

واکسن مراجعه نکرده اند.
اما بررسی و محاسبه آمار ارائه شده از سوی رئیس سازمان 
تزریق حدود ۹۰  که  می دهد  نشان  استخدامی  و  اداری 
درصدی واکسن که از بین ۲.۴ میلیون کارکنان صورت 
گرفته، یعنی دو میلیون و ۱۶۰ هزار نفر حداقل یک دوز را 

دریافت کرده اند که در بین آنها تعدادی  دو دوز داشته اند.
براین اساس ۶۵ درصد اعلامی در رابطه با افراد تک دوز 
هستند که به عبارتی یک میلیون و ۵۶۰ هزار نفر از افرادی 
است که در حال حاضر فقط یک دوز دریافت کرده است. از 
سوی دیگر ۲۵ درصدی که دو دوز واکسن دریافت کرده اند 
جمعیتی حدود ۶۰۰ هزار نفر را در بین کل کارکنان دولت 

پوششی می دهند.
در کنار ۹۰ درصدی که واکسن دریافت کرده اند ۱۰ درصد 
دیگر هیچ دوز واکسنی نداشته اند. براین اساس محاسبات 

نشان می دهد که از جمعیت دو میلیون و ۴۰۰ هزار نفری 
کارکنان دولت در حال حاضر ۲۴۰ هزار نفر هیچ مراجعه ای 
برای واکسن نداشته اند که حدود ۸۴ هزار نفر را مادران 
دارای فرزند شیرخوار یا بانوان که امکان دریافت واکسن 
ندارند را تشکیل می دهند، ۸۴ هزار نفر منع پزشکی دارند و 

۷۲ هزار نفر برای تزریق واکسن مراجعه نکرده اند.

240 هزار نفر هیچ دُز؛

۲۵ درصد کارکنان دو دُز واکسن را دریافت کردند

رئیس سازمان بورس در نامه ای به وزیر صنعت، معدن و 
تجارت با انتقاد از قیمت گذاری دستوری خودرو پیشنهاد 
کرد محصولات خودرویی از شمول قیمتگذاری شورای 
رقابت خارج شود، مجید عشقی رئیس سازمان بورس 
در نامه ای به رضا فاطمی امین وزیر صنعت، معدن و 
تجارت از قیمت گذاری دستوری خودرو توسط شورای 
رقابت انتقاد کرد و خواستار خروج محصولات خودرویی 

از شمول قیمتگذاری این شورا شد.
عشقی در این نامه خطاب به رضا فاطمی امین نوشت:
بازار  در  خودرو  صنعت  جایگاه  به  توجه  »با 
فعالان  و  سرمایه گذاران  حضور  و  سرمایه 
های  سیاست  مذکور،  صنعت  در  بیشمار 
شورای  توسط  شده  اعمال  قیمت گذاری 
رقابت در سنوات گذشته، زیان سنگینی بر 
تحمیل  صنعت  این  در  حاضر  سهامداران 
تنظیم  ستاد  الزام  طوری که  به  است  کرده 
بازار و شورای رقابت به شرکت های خودروساز 

به منظور تنظیم بازار خودرو، در مقاطعی سبب 
و  قطعی  قیمت های  با  خودرو   فروش  پیش 

غیرمنطقی شد و این امر در کنار تأخیر در اعطای 
مجوز افزایش نرخ محصولات، سبب زیان شرکت های 

خودروساز شده به گونه ای که مطابق صورت های مالی 
حسابرسی شده شرکت های ایران خودرو و سایپا در سال 
ترتیب  155 هزار و  به  این شرکت ها  زیان خالص   99
50 میلیارد و 57 هزار و 665 میلیارد ریال برآورد شده و 
همچنین زیان انباشته شرکت های مذکور به ترتیب بالغ 

بر 299 هزار و 386 میلیارد و 150 هزار و 69 میلیارد ریال 
است.« در بخش دیگر این نامه آمده است؛ »علت اصلی 
این ضرر و زیان عدم توازن بین افزایش نرخ های اعطایی 

نهاده های  قیمت  افزایش  و  خودروساز  شرکت های  به 
تولید است. به عنوان مثال میزان افزایش نرخ نهاده های 

تولید شرکت سایپا در سال 97 تا 99 به طور میانگین 
248 درصد است اما مجوز افزایش نرخ اعطایی به شرکت 

مذکور حدود 163 درصد است.«
در ادامه، عشقی به ایرادهای شیوه قیمت گذاری شورای 
رقابت پرداخته و در این نامه آورده است؛ »به نظر می رسد 
نحوه قیمت گذاری خودرو در شورای رقابت به دلیل ناکارایی 
در شرایط تورمی دارای ایرادات قابل ملاحظه بوده که این 
امر نه تنها سبب تنظیم بازار خودرو و رضایت مندی 
مصرف کننده نهایی نشده بلکه با انتقال منافع از 
شرکت های خودروساز به جیب واسطه گران سبب 
ایجاد کمبود نقدینگی در شرکت های خودروساز 
شده است و تداوم روند فوق منجر به کاهش 
تولید و در نهایت توقف فعالیت شرکت های 

خودروساز و قطعه ساز خواهد شد.«
رئیس سازمان بورس و اوراق بهادار در این 
نامه به وزیر صمت پیشنهاد می دهد، با توجه 
نهاده های  قیمت گذاری  شمولیت  عدم  به 
تولیدی صنعت خودرو و ساخت قطعات توسط 
شورای رقابت و تأخیر در اعطای مجوز افزایش 
نرخ در شرایط تورمی، موضوع قیمت گذاری خودرو 
محصولات  و  گرفته  قرار  کلی  بررسی  مورد  مجدداً 
خودرویی همانند محصولات صنایع فولاد و پتروشیمی 
از شمول قیمت گذاری توسط شورای رقابت خارج شود تا 
از زیان های آتی شرکت های خودروساز در شرایط تورمی 
جلوگیری به عمل آید و فعالیت این شرکت ها در آینده 

نیز تداوم داشته باشد. 

»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »سارا شکری«
- شهید مدافع سلامت - را گرامی می دارد

رئیس سازمان بورس در نامه ای به وزیر صنعت، معدن و تجارت با انتقاد از قیمت گذاری دستوری 
خودرو پیشنهاد کرد محصولات خودرویی از شمول قیمتگذاری شورای رقابت خارج شود، مجید عشقی رئیس 

سازمان بورس در نامه ای به رضا فاطمی امین وزیر صنعت، معدن و تجارت از قیمت گذاری دستوری خودرو توسط 
شورای رقابت انتقاد کرد و خواستار خروج محصولات خودرویی از شمول قیمتگذاری این شورا شد.
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استان ها

البرز

اندراحوالات شهرستان فردیس و شورای 
عالی استان ها؛

تقسیم ناجوانمردانه غنائم
 در استان البرز!

متاسفم که به خاطر تقسیم 
غنائم ناجوانمردانه نمایندگان 
استان،  غربی  شهرستان های 
هیچ یک از سه ظرفیت استان 
البرز در شورای عالی استان ها 
فردیس  شهرستان  نصیب 
این خبر، هر  نشد! مشاهده 
شهروند فردیسی را اگر نه به 
شک و تعجب، دست کم به فکر وامی دارد که واقعا در البرز و 

شورای عالی استان ها چه خبر است؟!
به همین دلیل و با توجه به اقتضای حرفه ام به عنوان یک 
فعال قدیمی رسانه، درصدد برآمدم تا از محتوای این خبر و 
شاید ناگفته های آن رمزگشایی کنم، بنابراین بهتر است ابتدا 
ببینیم که شورای عالی استان ها در کشور چگونه شورایی است؟

شورای عالی استان ها که متشکل از دو نماینده از استان های 
زیر دو میلیون نفر و سه نماینده از استان های بالای دو میلیون 
نمایندگان شوراهای سراسر کشور  از  البرز،  استان  نفر مثل 
تشکیل شده که طبق قانون  وظایف و اختیاراتی دارد که از 
جمله می توان به نظارت و هماهنگی امور شوراهای کشور و 
از آن مهمتر حتی تهیه و تقدیم طرح های قانونی به مجلس 
شورای اسلامی و ارتباط شوراها با دستگاه های اجرایی اشاره 

کرد.
که  دارد  این شورا شرح مفصلی  اختیارات  و  البته وظایف 
مشارکت در تنظیم برنامه و بودجه عمرانی استان ها در جهت 
جلوگیری از تبعیض و جلب همکاری و ایجاد هماهنگی میان 
استانهاست، دقت کنیم که این شورا حتی می تواند پیشنهاد 
تغییر طرح یا جابجایی بودجه عمرانی استان ها را در چهارچوب 

مقررات و آیین نامه های اجرایی مطرح و ارایه کند.
به نظرم همین مختصر نشان داد که این شورا از چه جایگاهی 
در کشور برخوردار است و منظور از سه ظرفیت استان البرز 
در شورای عالی استان ها چیست؟ پس اکنون پرسش اساسی 
این است که چرا هیچ یک از نمایندگان شوراهای شهر کرج 
و فردیس که بیشتر از دو سوم جمعیت بیش از سه میلیون 
نفری استان را در خود جای داده اند، در شورای عالی استان ها 

عضویت و حضور ندارند؟
حال اگر حتی کاری به کرج مرکز استان هم نداشته باشیم، به 
عنوان یک فردیسی پرسشم این است که فردیس با 500 هزار 
نفر جمعیت که اتفاقا به خاطر همین کثرت جمعیت، شهردار 
منتخب آن باید به تایید وزارت کشور برسد، چرا نباید از ظرفیت 
شورای عالی استان ها برخوردار باشد؟! این در حالی است که 
اگر جمعیت هر سه شهر غرب استان را روی هم حساب کنیم 

بازهم به جمعیت فردیس نمی رسد.
واقعا وکلای ما در خانه ملت، منظور نمایندگانی که مردم 
حوزه انتخابیه کرج، فردیس و اشتهارد را در مجلس شورای 
اسلامی نمایندگی می کنند، آیا از این وضعیت اطلاع دارند؟ یا 
به قول کسی که گفته فرق بین شهرهای غرب استان با کرج 
و فردیس این است که آن ها بزرگتری! داشته اند که آن ها را 

گردهم آورده و...
خلاصه شورای عالی استان ها در واقع یک ظرفیت ملی است 
از آن به نفع استان و بعد شهرهای  باید  اول  که در درجه 
پرجمعیت و پرمشکل تر استان که ناگزیر با پایتخت و وزارت 
کشور مدام سر و کار دارند، استفاده شود، چه اینکه عدم استفاده 
مطلوب از ظرفیت این شورا نه فقط به ضرر فردیس که به ضرر 

کل استان خواهد بود.
امیدوارم این رمزگشایی مختصر مورد عنایت و توجه همه 
و  شهرستان  و  استان  دلسوزان  و  خیرخواهان  نمایندگان، 
شهرهای فردیس و کرج قرار گیرد، لیکن رمز و رازهای بیشتری 
در خصوص ظرفیت های ملی نظیر شورای عالی استان ها و 
دیگر فرصت های از این دست وجود دارد که در صورت نیاز به 

شرح جزییات و بزرگتری! آن خواهم پرداخت.

لرستان

قائم مقام دانشگاه علوم پزشکی لرستان گفت: یک میلیون 
و ۴۶۰ هزار نفر در این استان دارای شرایط تزریق واکسن 
کرونا هستند که تاکنون ۳۴ درصد این جمعیت با دریافت 
هر ۲ دُز، به طور کامل واکسینه شده اند، دکتر علی فرهادی 
اظهار داشت: با انجام اقدامات قابل توجه استان در راستای 
واکسیناسیون جامعه هدف، تاکنون ۳۷ درصد جمعیت 
بالای ۱۸ سال و ۳۴ درصد جمعیت بالای ۱۲ سال به طور 

کامل علیه کرونا واکسینه شده است.
وی افزود: هیچگونه مشکلی در زمینه تامین واکسن کرونا 
برای مردم استان وجود ندارد و تمام واکسن های تزریقی 
دارای مجوز سازمان بهداشت جهانی و استفاده شده در ۸۰ 

کشور دنیا هستند.
قائم مقام دانشگاه علوم پزشکی لرستان با اشاره به اینکه 
تاکنون یک میلیون و ۶۹۴ هزار و ۳۱ دُز واکسن کرونا وارد 
لرستان شده است اظهار داشت: یک میلیون و ۵۱۱ هزار و 

۸۸۸ دُز از این تعداد تزریق شده است.
فرهادی ادامه داد: حضور در تجمعات، مراسم و دورهمی ها 

احتمال ابتلا به کرونا و شروع موج جدید را رقم خواهد زد.
کرونا  با  مقابله  راه  تنها  کنونی  شرایط  در  وی  گفته  به 
واکسیناسیون و رعایت پروتکل های بهداشتی است که 
در صورت استقبال بیشتر مردم به زودی جمعیت بالایی از 

استان واکسینه خواهد شد.
قائم مقام دانشگاه علوم پزشکی لرستان ادامه داد: در روزهای 
اخیر باتوجه به ثابت ماندن روند کاهشی ابتلا و به دلیل 
کم شدن رعایت پروتکل ها احتمال شیوع موج ششم در 
استان وجود دارد و بر این اساس از هم استانی ها دعوت 
می شود برای مقابله هر چه بیشتر با این ویروس جهت 

واکسیناسیون اقدام کنند.
وی با اشاره به خستگی کادر درمان و احتمال جهش دوباره 
ویروس کرونا عنوان کرد: در صورت شیوع موج ششم، استان 

با شرایط سختی مواجه خواهد شد و این در حالی است 
که بسیاری از کشورها با واکسیناسیون گسترده توانسته اند 
محدودیت ها را حذف کنند و به روال قبلی زندگی بازگردند.

»قائم مقام دانشگاه علوم پزشکی لرستان« خبر داد:

۳۴درصدجامعههدفلرستانبادریافتهر۲دُزعلیهکروناواکسینهشدند

مرگ و میرکرونایی در کمین واکسن  نزده ها؛ نیاز گروه های پرخطر به دُز بوستر!
یک ویروس شناس مطرح کرد: بیش از ۹۰ درصد افرادی که بر اثر کرونا جان خود را از دست می دهند، افراد غیرواکسینه 
هستند. بسته به نوع واکسنی که به گروه های مختلف جامعه تزریق شده باشد، استفاده از واکسن بوستر یا یادآور توصیه 
می شود، در ایران برای افرادی که از واکسن اسپوتنیک استفاده کرده اند، بهترین دُزیادآور می تواند واکسن آسترازنکا باشد. به 

کسانی که  واکسن آسترازنکا تزریق شده، بهترین دُز واکسن تقویتی یا یادآور واکسن اسپوتنیک است.

مدیرعامل شرکت ساخت و توسعه زیربنای حمل و نقل 
کشور گفت: مسیر حد فاصل تهران تا بندر امام خمینی)ره( 
حدود ۹۰۰ کیلومتر و به صورت ۴ خطه و ۶ خطه است، اما 
در این میان محدوده حدود ۲۷ کیلومتری از مسیر توره به 

بروجرد در گردنه زالیان باقی مانده که طبق بازدید صورت 
گرفته برنامه ریزی بر این است که تا پایان سال ۱۴۰۱ 
عملیات اجرایی باند دوم آن در دو مرحله به اتمام برسد.

خیرالله خادمی روز چهارشنبه در جریان بازدید از محور 
به  امروز  کرد: سفر  اظهار  خبرنگاران  در جمع  شازند-ازنا 
منظور بازدید از زیرساخت های در حال اجرا صورت گرفت 

که ابتدا مسیر توره به بروجرد بازدید شد.
کیلومتر  به طول ۷۵  کرد: محور شازند-ازنا  وی تصریح 
یک محور پرترافیک است که در شازند محل تلاقی محور 
است  نیاز  و  است  مسکونی  منطقه  با  عبوری  ترافیک 
باند دوم این محور نیز در اسرع وقت بهره برداری شود. 
خوشبختانه عملیات اجرایی در تمام محور فعال است و 
امیدواریم این مسیر در محدوده شهرستان شازند به طول 

۳۵ کیلومتر در دو مرحله و تا پایان ۱۴۰۲ آماده شود.
خادمی بیان کرد: آسفالت ۱۲ کیلومتر ابتدایی این محور 
که ورودی شهرستان شازند به سمت لرستان است، باقی 
مانده که امیدواریم بتوان تا پایان امسال این محور را 
زیر بار ترافیک  برد.تصادفات این محدوده زیاد است که 
امیدواریم بتوان با تزریق مالی سرعت عملیات این محور 

را افزایش داد.
محمود احمدی بیغش، نماینده مردم شازند در مجلس 
شورای اسلامی نیز گفت: دو راه اصلی و استراتژیک و دو 
پروژه ملی در حوزه شهرستان شازند وجود دارد که مدتی 

است شرکت های مختلفی درگیر ساخت و ساز این دو 
راه هستند ولی به دلایلی کار این پروژه به کندی پیش 

می رود.
وی ادامه داد: همچنین مردم روستاهای مختلف موجود 
در این دو محور توقعاتی از جمله احداث زیرگذر برای 
روستاها را داشتند لذا از دکتر خادمی تقاضا داریم تزریق 
مالی برای این دو محور انجام و برای رفع مشکلات اقدام 

شود.
احمدی بیغش بیان کرد: امروز در این سفر با دستورات 
افزایش  کار  پرقدرت  ادامه  برای  امیدواری  وزیر  معاون 
یافت، همچنین مطالبات و خواسته های مردم به گوش 
معاون وزیر رسید و قول انجام خواسته ها از جمله احداث 

زیرگذر از سوی وزیر داده شد.
وی اضافه کرد: امید داریم که قطعه اول این محور که 
۱۲ کیلومتر است و از نیروگاه شازند به سمت ازنا-الیگودرز 
پیش می رود به مقدار ۱۲ کیلومتر، است تا پایان سال 

۱۴۰۰ زیر بار ترافیک رود.
حسن رجبی،فرماندار شازند نیز افزود: شازند در شاهراه 
اصلی ۶ استان مهم استان کشور قرار دارد و نقاط حادثه 
خیزی در این شهرستان از سالهای گذشته وجود داشته 
که مغفول مانده است همچنین مشکلات آزادراه بسیار با 
اهمیت اراک - شازند - لرستان توسط وزیر راه و شهرسازی 

برطرف و تامین اعتبار شد.

»مدیرعامل شرکت ساخت و توسعه زیربنای حمل و نقل کشور« خبر داد:

پایان عملیات اجرایی ۴ خطه شدن توره - بروجرد تا پایان ۱۴۰۱

قائم مقام دانشگاه علوم پزشکی لرستان گفت: یک میلیون و ۴۶۰ هزار نفر در این استان دارای شرایط تزریق 
واکسن کرونا هستند که تاکنون ۳۴ درصد این جمعیت با دریافت هر ۲ دُز، به طور کامل واکسینه شده اند، دکتر 

علی فرهادی اظهار داشت: با انجام اقدامات قابل توجه استان در راستای واکسیناسیون جامعه هدف، تاکنون ۳۷ درصد 
جمعیت بالای ۱۸ سال و ۳۴ درصد جمعیت بالای ۱۲ سال به طور کامل علیه کرونا واکسینه شده است.

خادمی بیان کرد: آسفالت ۱۲ کیلومتر ابتدایی این محور که ورودی شهرستان شازند به سمت 
لرستان است، باقی مانده که امیدواریم بتوان تا پایان امسال این محور را زیر بار ترافیک  برد.تصادفات این 

محدوده زیاد است که امیدواریم بتوان با تزریق مالی سرعت عملیات این محور را افزایش داد.

مرکزی

فرشیدگلهداری

نویسندهوخبرنگار

منصورجمشیدی

نویسندهوخبرنگار
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فرهنگی
شناسایی سوش آنفلوانزا در کشور

»جان بابایی« معاون درمان وزارت بهداشت گفت: مواردی از سوش آنفلوانزا را در تهران و کشور شناسایی کردیم. اکنون مواردی از 
آنفلوانزا در کشور شناسایی شده که احتمالاً افزایش پیدا خواهد کرد، آنفلوآنزا و کرونا در موارد سرپایی یک درمان دارند و آن هم 
ایزوله شدن و درمان های تسکینی مانند مسکن های معمولی است و این را به اطلاع پزشکان خواهیم رساند، از مردم درخواست 
داریم در موارد سرپایی کرونا به هیچ وجه از کورتون استفاده نکنند چرا که دوره آنفلوانزا و شدت آن را کورتون بسیار بیشتر می کند.

خبر

آغاز رسمی اکران »قهرمان« 
فرهادی با خوش آمدگویی 

سعید سهیلی
فیلم سینمایی »قهرمان« که قرار بود همراه با »گشت ۳« 
اکران شود تا شروعی تازه برای رونق سینما در دوران کرونا 
باشند، در روز نخست با اکران در ۸۰ سالن سینما بیش از 

۳۰۰ میلیون تومان بلیت فروخته است.
اصغر  ساخته های  جدیدترین   »۳ »گشت  و  »قهرمان« 
فرهادی و سعید سهیلی قرار بود به عنوان دو فیلم مخاطب 
پسند برای رونق بخشی به گیشه کرونازده سینما از پنجم 
آبان ماه اکران شوند، اما با وجود اینکه فیلم سعید سهیلی 
اجازه  اندرکاران جدید سینما  دارد، دست  نمایش  پروانه 
اکران آن را تاکنون نداده اند و دلیل این اتفاق هم حضور 
بازیگری است که از چندی قبل به خارج از کشور مهاجرت 
کرده و از این جهت نگرانی های بابت بروز حاشیه از اکران
این فیلم در اولین روزهای مدیریت جدید سینما مطرح 
می شود، البته در این مورد سازمان سینمایی تاکنون هیج 

توضیح رسمی ارائه نکرده است.
با این حال سعید سهیلی که معلوم نیست فیلمش مُهر 
توقیف خورده یا مشمول گذر زمان برای اکران در وقتی 
باره سکوت  این  در  داده  ترجیح  فعلا  است،  شده  دیگر 
کند ولی همزمان با آغاز اکران فیلم »قهرمان« در صفحه 
نوشته  برای اصغر فرهادی  اینستاگرام  در  شخصی خود 
است: »هیچ من و تویی به اندازه »ما« مهم نیست، هیچ 
هیچ  نیست،  مهم  »ماندن«  اندازه  به  نیامدنی  و  آمدن 
سکوت و صدایی به اندازه »همصدایی« مهم نیست، هیچ 
حب و بغضی به اندازه »همدلی« مهم نیست، هیچ امیر 
و  ناخدا  نیست، هیچ  »مردم« مهم  اندازه  به  و سفیری 
کدخدایی به اندازه »خدا« مهم نیست و هیچ فیلمی به 
اندازه »سینما« مهم نیست. خوش آمدی قهرمان، چراغت 

تابان سینما.«ـ
اکران  »گشت ۳«  بدون  »قهرمان«  فیلم  ترتیب  این  به 
را به صورت رسمی در نزدیک به هشتاد سینمای  خود 
کشور از امروز چهارشنبه، پنجم آبان ماه آغاز کرده است. 
این فیلم که نماینده سینمای ایران در اسکار است، یک 
بر  و  آغاز کرده  را در شهر شیراز  نمایش خود  زودتر  روز 
اساس بلیت های فروخته شده تاکنون - طبق اعلام سامانه 
مدیریت فروش و اکران سینما )سمفا( _ فروشش به بیش 

از ۳۰۰ میلیون تومان رسیده است.
در شرایطی که کرونا بسیاری از سالن های سینما را تعطیل 
و سینماهای تک سالنه را با خطر ورشکستگی روبرو کرد، 
فیلم هایی  اکران  که  دارند  امید  سینماداران  از  بسیاری 
همچون »قهرمان« و »گشت سه« به بازگشایی سالن های 
تعطیل شده منجر شود و اکنون که اکران »قهرمان« به 
صورت رسمی ساعاتی است آغاز شده نشان می دهد که 
تعداد سالن های بیشتری فعالیت خود را برای نمایش این 

فیلم نسبت به ماه های گذشته از سر گرفته اند.
البته در حال حاضر فیلم های »دینامیت«، »درخت گردو« و 
»پوست« هم از دیگر فیلم هایی هستند که در یکی دو ماه 
گذشته به چرخه اکران اضافه شدند و فیلم هایی که از نوروز 
امسال و تابستان روی پرده بودند نیز کماکان در برخی 

سالن های سینمایی نمایش داده می شوند.

سینما و تئاتر

دبیر جشن حافظ از برگزاری بیست و یکمین دوره این 
درباره  معلم  امید  داد،  خبر  ماه  آباه  روز ۲۹  در  جشن 
گفت:  حافظ،  جشن  دوره  یکمین  و  بیست  برگزاری 
این دوره از جشن سینمایی و تلویزیونی دنیای تصویر 
)تندیس حافظ( روز بیست و نهم آبان ماه برگزار خواهد 

شد.
وی افزود: داوری این دوره از جشن حافظ آغاز شده است 
و به سنت همیشگی در دو رشته سینما و تلویزیون آثار 

داوری می شوند.
مدیر مسئول مجله دنیای تصویر ادامه داد: سریال های 
پخش شده پس از نوروز سال ۹۹  در شبکه های تلویزیونی 

صدا و سیما  یا سامانه های آنلاین که پخش آنها تا نیمه 
آبان ۱۴۰۰ به پایان رسیده باشد، مورد بررسی قرار خواهند 

گرفت.
نیمه  از  که  فیلم هایی  سینما،  بخش  در  گفت:  معلم 
اردیبهشت سال ۹۹ تا نیمه آبان ۱۴۰۰ در سالن های سینما 
یا سامانه های پخش آنلاین عرضه شده باشند، داوری 

می شوند.
دبیر جشن حافظ، خاطرنشان کرد: حضور هنرمندان در 
بیست و یکمین دوره جشن حافظ مشروط به ارائه کارت 
واکسیناسیون خواهد بود و این جشن با رعایت تمامی 

پروتکل های بهداشتی برگزار می شود.

زمانبرگزاریبیستویکمینجشنحافظمشخصشد

سه فیلم »مُرده خور«، »مسیر معکوس« و »سینما شهرقصه« 
در جشنواره فیلم های آسیایی بارسلونا به نمایش درمی آیند، 
به کارگردانی صادق صادق دقیقی،  مُرده خور  فیلم های 
مسیر معکوس به کارگردانی ابوالفضل جلیلی و سینما شهر 
قصه به کارگردانی کیوان علیمحمدی و علی اکبر حیدری 
در جشنواره بین المللی فیلم های آسیایی بارسلونای اسپانیا 
به نمایش در می آید. در این دوره از جشنواره، فیلم های 
مُرده خور و مسیر معکوس در بخش اصلی و فیلم سینما 

شهرقصه در بخش Netpac )نِت پک( روی پرده می روند.
از ۲۷  بارسلونا  آسیایی  فیلم های  بین المللی  جشنواره 
اکتبر تا ۷ نوامبر ۲۰۲۱ )۵ تا ۱۶ آبان ۱۴۰۰( در اسپانیا برگزار 
می شود، فیلم سینمایی مسیر معکوس به چالش چند 
جوان در جامعه امروز ایران برای ساخت فیلم و ورود به 

جرگه سینماگران جوان می پردازد.

در این فیلم هنرمندانی چون پویان شکری، مسعود ناجی و 
مهدیار اصغری ایفای نقش کرده اند، سام درخشانی، احمد 
مهران فر، لادن مستوفی، لیندا کیانی، پرهام دلدار، سیمون 
سیمونیان و جمشید هاشم پور بازیگرهای فیلم مرده خور 

هستند.
است:  آمده  فیلم سینما شهر قصه  داستان  در خلاصه 
داوود سینما اونجوری نیست که شما فکر می کنید. شما 
هیچوقت نرفتید سینما، شما از سینما فقط برای خودتون 
یه چیزِ سیاهِ کثیف ساختید. برای یه بار هم شده برید 
سینما و فیلم خوب ببینید. ببینید که دنیاتون چقدر عوض 
می شه آقا اردشیر: من به فکر دنیام نیستم. به فکر آخرتمم.
جمشید  تهرانی،  هدیه  درگاهی،  آناهیتا  کمیلی،  حامد 
مشایخی، علی اوجی، فرخ نعمتی، حمیدرضا پگاه و افشین 

هاشمی بازیگران فیلم سینما شهر قصه هستند.

دومین جشنواره بین المللی فیلم سنگاپور امسال میزبان دو 
فیلم ایرانی در برنامه نمایش خود است، از برگزاری آنلاین 
دوره نخست جشنواره فیلم سنگاپور به دلیل شیوع ویروس 
کرونا، دومین دوره این رویداد سینمایی امسال به صورت 
حضوری از تاریخ ۲۵ نوامبر تا ۵ دسامبر )۴ تا ۱۴ آذر( برگزار 
می شود و در مجموع میزبان نمایش ۱۱۳ فیلم از ۶ قاره جهان 

است. فیلم جاده خاکی ساخته پناه پناهی که به تازگی موفق 
به کسب جایزه بهترین فیلم جشنواره لندن شده در بخش 
رقابتی فیلم های آسیایی این جشنواره به نمایش گذاشته 
خواهد شد. جاده خاکی پس از نخستین نمایش جهانی خود 
در بخش دوهفته کارگردانان جشنواره کن  به جشنواره هایی 
چون کارلووی واری، سارایوو، افق های نو لهستان و جشنواره 

نیویورک و ... نیز دعوت شده است.
فیلم قهرمان نیز که اکران خود را در سینماهای ایران آغاز 
کرده و نماینده سینمای کشورمان در بخش بهترین فیلم 
بین المللی نود و سومین دوره جوایز اسکار است نیز در 
نمایش  به  سنگاپور  فیلم  جشنواره  پیش نمای  بخش 

گذاشته خواهد شد.

در  نیکخواه  آزاد  نوید  ساخته   تفریح«  »زنگ  کوتاه  فیلم 
پنجاهمین حضور جهانی در بیست و یکمین دوره جشنواره 

بین المللی »جهان زنان« برلین روی پرده می رود.
بیست و یکمین دوره جشنواره بین المللی جهان زنان برلین 
)Filmfest FrauenWelten( امروز ۵ آبان )برابر با ۲۷ اکتبر 
میلادی( رسما آغاز به کار می کند و فیلم کوتاه زنگ تفریح 
ساخته  نوید نیکخواه آزاد در بخش »تمرکز بر ایران« این رویداد 
روی پرده می رود، در این بخش، فیلم سینمایی قصیده گاو 
سفید ساخته بهتاش صناعی ها و مریم مقدم، و ملاقات 
ساخته آزاده موسوی نیز برای مخاطبان به نمایش درمی آید.

 El فیلم کوتاه زنگ تفریح سال گذشته با نام اسپانیایی
Recreo در مسابقه بین الملل بیست و یکمین دوره جشنواره 
 Festival Internacional de( بین المللی »سینه لبو« شیلی
به رقابت  آکادمی اسکار،  تأیید  Cine de Lebu( که مورد 
وقت  به  شب  هشت  ساعت  امروز  فیلم  این  پرداخت. 
سانتیاگو در در وب گاه رسمی این جشنواره برای مخاطبان 
رایگان به نمایش درمی آید و نمایش برخطِ آن به مدت چهل 

و هشت ساعت ادامه خواهد داشت. 
این فیلم کوتاه در ادامه  حضورهای موفق جهانی در جشنواره 
بین المللی فیلم »پوربک« در انگلستان و جشنواره بین المللی 

»مونتس د ماریا« در کلمبیا برای کسب جوایز اصلی به رقابت 
می پردازد. 

 )Purbeck Film Festival( »پوربک«  فیلم  جشنواره 
طولانی ترین جشنواره فیلم روستایی در انگستان لقب گرفته 
است. بیست و چهارمین دوره این رویداد ۳۰ مهر )برابر با ۲۲ 
اکتبر میلادی( آغاز به کار کرد و  تا ۱۵ آبان )برابر با ۶ نوامبر( 
ادامه خواهد یافت. زنگ تفریح نماینده ایران در این جشنواره 
است. برگزیدگان مسابقه فیلم کوتاه »پوربک« جمعه ۷ آبان 
)۲۹ اکتبر( در آمفی تئاتر »مولِم« در شهر سوانج انگلستان 

معرفی خواهند شد.
فیلمِ نیکخواه آزاد همچنین، در بخش مسابقه بین الملل 
 Festival( »دهمین دوره جشنواره بین المللی »مونتس د ماریا
Audiovisual de Los Montes de MarÍa( معروف به فاما 
)FAMMA( برای کسب جایزه اصلی این رویداد معروف به 
»CINTA DE DUEÑOS« به رقابت می پردازد. این جشنواره 
امروز رسما آغاز به کار می کند و تا ۸ آبان )برابر با ۳۰ اکتبر 

میلادی( ادامه خواهد یافت.
زنگ تفریح با نام بین المللی »The Recess« پنجاه حضور 
جهانی را پشت سر گذاشته و هفت جایزه جهانی کسب کرده 
است. این فیلم برگرفته از یک ماجرای واقعی است و قصه  

یک دختر دبیرستانی را روایت می کند که می خواهد در طول 
زنگ تفریح و با کمکِ سه دوست خود مخفیانه از مدرسه 
چارچوب  در  فوتبال  مسابقه   تماشای  برای  و  خارج شود 

مسابقات لیگ قهرمانان آسیا به ورزشگاه آزادی برود. 
زنگ تفریح به نویسندگی، تهیه کنندگی و کارگردانی نوید 
نیکخواه آزاد ساخته شده و محصول شرکت پخش بین المللی 

»شمید فیلم« است.

نمایش سه فیلم ایرانی در جشنواره بارسلونا

۲ فیلم ایرانی به جشنواره سنگاپور دعوت شدند

»زنگ تفریح« در آلمان، انگلستان، شیلی و کلمبیا به نمایش درمی آید
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ورزشی
واکنش داورزنی به حضور در باشگاه پرسپولیس؛ خدمت به استقلال و پرسپولیس افتخار است!

محمدرضا داورزنی درباره احتمال حضورش در پست مدیریت باشگاه پرسپولیس اظهار داشت: خدمت به باشگاه های پر طرفداری مثل 
پرسپولیس و استقلال برای هر کسی یک افتخار بزرگ محسوب می شود. مدیریت این تیم می تواند افتخاری بزرگ برای هر شخصی باشد، 
در حال حاضر کمک به پیشرفت و توسعه والیبال از هر کار و مسئولیت دیگری برایم اهمیت بیشتری دارد. این شعار نیست، بلکه واقعیت 

و باور قلبی من است. خدا را شاکرم که تا به امروز این توفیق را داشته ام که به ورزش کشور خدمت کنم.

دیدگاه

توپ و تور

به یقین یکی از زیبایی های باارزش ورزش، حفظ 
و حراست از حرمت و احترام به پیشکسوتان 
پهلوانان  و  آوران  مدال  قهرمانان،  از  که  ورزش 
نامی کشورمان  در سال های گذشته می باشند و 
صاحب افتخارات ارزشمندی بوده اند، بر همگان 
واجب است و باید روز پیشکسوت  گرامی داشته 

شود.
از دیرباز در چرخه عظیم ورزش کشورمان مرسوم 
بوده از قهرمانانی که در میادین آسیایی، جهانی و 
المپیکی افتخار می آفریدند به نوعی که در شان 

آن ها باشد، تجلیل به عمل آید. در ادوار گذشته 
در  بین مردم سرزمین مقدس ایران، رسم بر این 
بوده که پهلوانانی که به افتخار بازنشستگی و 
پیشکسوتی نائل می شدند به عنوان قهرمان ملی 
در شهر و دیاری که زندگی می کردند، از معتمدان 
جامعه محسوب  شوند و حرمت شان بر همگان 
واجب باشد، و به آن ها لقب حرمت دار، داده شود 
که به همین خاطر همواره از محارم و امانت دار 
زادگاه و شهر و محله ای که در آن می زیستند 
در  ورزش  پیشکسوت  است،  می شده  لحاظ 
فرهنگ و جامعه ما سمبل و الگوی جوانمردی، 

بزرگواری و افتادگی است. 
سال ها  این  در  که  مردمی  و  ماشینی  زندگی 
تحت فشارهای معیشتی قرار گرفته،اند از یکسو 
و آپارتمان نشینی از سوی دیگر سبب گردیده تا 
از حال و روز یکدیگر بی خبر بمانیم و از حال 
قهرمانان ومدال آوران پاک سرشت و قدیمی غافل 
عزت دار  پيشکسوتان  زمان،  مرور  به  و  شویم 

ورزش را در غبار فراموشی از اذهان بزداییم! که 
متأسفانه این رفتار ناشایست در ورزش امروزی 

باب شده و حرکتی است نامیمون!
خیلی از پیشکسوتان واقعی، انسان های شریف 
والای  ارزش های  از  که  هستند  متواضعی  و 
جوانمردی و مردم گرایی و حرمت والائی برخوردار 
می باشند که باید در فرصت های مناسب و در 
به نحو  برگزاری مسابقات استانی و  کشوری  
شایسته ای مورد تجلیل قرار گیرند، چراکه نگاه 
جامعه و مردم، به ویژه نونهالان، نوجوانان و جوانان 
ورزشی و غیرورزشی و ارباب جراید و رسانه ها به 

عملکرد مسئولان نسبت به پيشکسوتان است.
مردم رفتار و گفتار و کردار و نگرش پیشکسوتان 
و نوع و کیفیت تعامل و تحمل آن ها را در جامعه 
و در گذر زمان زیر نظر دارند، چرا که پیشکسوتان 
را به عنوان کسانی که سال ها ریاضت کشیده و 
در دوران قهرمانی شکست ها و پیروزی ها را تجربه 

کرده، مورد توجه جامعه بوده و می شناسند. 
پیشکسوتان ورزشی، نمادی از ورزش در دوران 
گذشته و انسان هایی می شناسند که می توانند 
الگویی اثر گذار برای همه جامعه باشند و مانند 
آینه ای فرا روی نسل های جوانتر قرار بگیرند. 
بهره گیری  و  پیشکسوتان  به  گذاردن  احترام 
از تجارب ارزشمند آنان، نباید تنها در شعارها 
ورزشی  میادین  به  باید  بلکه  شود  متجلی 
راستای  در  تجارب شان  از  و  شوند  فراخوانده 
پیشرفت ورزش استفاده شود که هم خیرش به 
جامعه برسد و هم از حس فرساینده تنهایی و 

مهجوری رهایی یابند.
این  از  نیز  ورزش  دلسوز  مسئولان  بی تردید 
قاعده مستثنی نیستند و با تبعیض هایی که 
قائل می شوند.  برای قهرمانان و پیشکسوتان 
بی توجهی به پیشکسوتان ورزش نه تنها شبهاتی 
را به وجود می آورد، که روزی دامنگیر خودشان 

هم خواهد شد.
اینگونه است که نباید، شعار پهلوان زنده را عشق 
است رایج گردد و بهتر است گفته  شود پهلوان در 
همه دوران زنده است. با این نگاه و دیدگاه باید 
به استقبال همه پیشکسوتان برویم و در مراسم 
و مناسبت های مختلف ورزشی و فرهنگی، آنان 
را مورد تجلیل و تقدیر قرار دهیم تا به زندگی 

دلگرم شوند.
جمله  از  فرهنگی  حرکت های  این  گرچه 
رسوم پسندیده و نیکو است، که بهره گیری از 
توانمندی های این چهره های باارزش از اهمیت 

زیادی برخوردار می باشد و برای ورزشکاران خاطره 
آفرین و مایه دلگرمی می شود.

پس به حرمت پیشکسوتان و روز پیشکسوت 
کلاه از سر برداریم و در مقابلشان سر تعظیم فرود 
آوریم و وجود و حضورشان را در عرصه ورزش 

غنیمت شماریم.
این روز نمادین را به پیشکسوتان واقعی جامعه 
و  آلودگی  هرگونه  از  دور  به  که  کشور  ورزش 
وابستگی،  شرافتمندانه و مستقل و آزادمنشانه 

زیسته اند تبریک می گوبیم.
سخن پایانی؛ ورزش امروزی ما نیاز به نهادینه 
شدن خصائل و خصایص پهلوانی، مردم گرایی، 
ارزش های  و حفظ  بزرگ منشی  عدالت خواهی، 
که  دارد  ورزش  در  فرهنگی  و  معنوی  و  ملی 
جامعه ورزش به ویژه مقامات ورزشی و فرهنگی 
وزارت ورزش وجوانان باید به اهمیت آن ها ارزش 

قائل شوند.

هفته دوم مسابقات والیبال قهرمانی باشگاه های برتر مردان 
ایران جام »سردار دل ها« روز چهارشنبه با هفت دیدار پیگیری 
شد. تیم شهرداری ارومیه نخستین تیم فاتح این هفته بود که 
در سه ست متوالی و با امتیازهای 25 بر 20، 25 بر 21 و 25 بر 
22 پاس گرگان میزبان خود را شکست داد و به دومین برد خود 

در این رقابت ها دست یافت.
پاس گرگان نیز دومین ناکامی فصل خود را تجربه کرد تا 
همچنان یک امتیاز از هفته نخست در کارنامه اش داشته باشد. 
این مسابقه در مدت یک ساعت و 24 دقیقه در سالن امام 
خمینی شهر گرگان برگزار شد و مجتبی بیداریان و اسماعیل 

رزقی داوران اول و دوم آن بودند.
تیم شهداب یزد صدرنشین هفته نخست در دومین مسابقه 
این هفته میزبان تیم شهرداری ورامین بود و سه بر صفر 
میهمان خود را شکست داد تا به دومین برد خود دست یابد 
و در صدر جدول باقی بماند. ورامینی ها در سه ست متوالی 
و با امتیازهای 25 بر 22، 25 بر 21 و 25 بر 19 نتیجه این 
مسابقه را واگذار کردند تا نخستین شکست فصل را خود را 

تجربه کنند.
سپاهان  مبارکه  فولاد  تیم  در  محمدی راد  رحمان  شاگردان 
اصفهان نیز دومین میهمان فاتح این هفته بودند که در تهران 
موفق به شکست سه بر صفر پیکان شدند و دومین برد خود 
را جشن گرفتند. پیکان در سه ست متوالی و با امتیازهای 29 
بر 27، 25 بر 21 و 25 بر 18 مغلوب نماینده اصفهان شد تا 

نخستین شکست فصل خود را تجربه کند.

شهرآورد مازنی ها در هفته دوم لیگ برتر مردان در مجموعه 
ورزشی شهید صدر رامسر برگزار شد و شاگردان بهروز عطایی در 
تیم لبنیات هراز آمل موفق به کسب دومین پیروزی متوالی 
خود در لیگ برتر والیبال شدند؛ آن هم در روزی که هورسان 
رامسر موفق نشد از امتیاز میزبانی استفاده کند. دو تیم درحالی 

به مصاف هم رفتند که لبنیات هراز آمل در 
یک بازی یکطرفه در سه ست متوالی با 

امتیازهای 19 بر 25، 18 بر 25 و 18 
بر 25 میزبان خود را شکست داد 

و سه امتیاز حساس کسب کرد. 
هورسان اما با این شکست به 
اول  هفته  امتیاز  یک  همان 

قناعت کرد.
جذاب ترین  از  یکی  در 

وارد  تازه  تیم  هفته،  بازی های 
میزبانی  روز  در  رفسنجان  مس 

از آذرباتری ارومیه، شاگردان فرهاد 
نفرزاده را با پیروزی سه بر یک غافلگیر 

کرد. شاگردان اسماعیل بادرنگین در تیم مس 
رفسنجان که هفته اول را با شکست و رتبه سیزدهمی تمام 

کرده بودند، امروز در ست اول، سوم و چهارم به ترتیب به 
امتیازهای 25 بر 23، 25 بر 23 و 25 بر 20 به برتری رسیدند تا 

طعم اولین برد سه امتیازی را بچشند.
آذرباتری ارومیه که هفته گذشته رالی سخت و سنگینی مقابل 

فولاد سیرجان داشت، در بازی امروز تنها در ست دوم با ثبت 
امتیاز 25 بر 23 بر حریف غلبه کرد. این دومین شکست 

شاگردان فرهاد نفرزاده در لیگ برتر بود.
سالن 12هزارنفری زاگرس شهر مریوان این هفته میزبان مدافع 
عنوان قهرمانی بود. شاگردان آرش صادقیانی درتیم راه یاب ملل 
مریوان که هفته نخست را با شکست مقابل 
این  بودند،  کرده  آغاز  ارومیه  شهرداری 
هفته مقابل قهرمان فصل قبل شروع 
خوبی داشتند و توانستند ست اول 
را با نتیجه 25 بر 21 به سود خود 

تمام کنند.
در ادامه این تیم فولاد سیرجان 
ست های  در  که  بود  ایرانیان 
دوم، سوم و چهارم به ترتیب 
به امتیاز 25 بر 20 ، 25 بر 19 
کسب  با  تا  رسید   17 بر   25 و 
پیروزی سه بر یک، به اولین برد سه 
امتیازی و دومین پیروزی متوالی خود 

در رقابت های لیگ برتر دست پیدا کند.
در سالن المپیک گنبد دو تیم شهرداری گنبد و سایپا 
درحالی به مصاف هم رفتند که هر دو تیم، هفته نخست لیگ 
برتر را با شکست پشت سرگذاشته بودند. همین مسئله هم 
عاملی شد تا سرنوشت برنده بازی قعرنشینان جدول در هفته 

دوم طی یک رالی پنج سته مشخص شود.

شاگردان طاهر قره داشلی در تیم شهرداری گنبد بعد از شکست 
25 بر 13 در ست اول، در ست های دوم و سوم به ترتیب با 
امتیاز مشابه 25 بر 23 مقابل سایپا به پیروزی رسیدند. در 
ست چهارم این نارنجی پوشان بودند که بار دیگر گوی سبقت را 
ربودند تا با کسب امتیاز 26 بر 24 تکیلف برنده را به ست پنجم 
بکشانند؛ جایی که تیم سایپا با ثبت امتیاز 15 بر 10 به سود 
خود، برنده از زمین خارج شد. این مسابقه سه کارت زرد و قرمز 
داشت که سهم نارنجی پوشان دو کارت، بنیامین ایگدری )زرد( 
و داورد شکیبا )قرمز( بود و امین درغنه از تیم شهرداری گنبد 

کارت زرد دریافت کرد.
نتایج کامل دیدارهای هفته دوم به شرح زیر است:

راه یاب ملل مریوان یک - فولاد سیرجان ایرانیان 3 ؛ 21-25، 
25-17 ،25- 19 ،25 -20

مس رفسنجان 3 - آذرباتری ارومیه یک؛ 23-25، 25-23، 25-
20 - 25 ،23

پاس گرگان صفر - شهرداری ارومیه 3 ؛ 25-20، 21- 25، 25-22
پیکان صفر - فولاد مبارکه سپاهان 3 ؛ 29-27، 21- 25، 18 – 25
هورسان رامسر صفر - لبنیات هراز آمل 3 ؛ 19- 25، 18- 25، 

25 -18
شهرداری گنبد 2- سایپا 3 ؛ 25-13، 23-25، 23-25، 24- 26، 

15-10
شهداب یزد 3- شهرداری ورامین صفر؛ 22-25، 21-25، 25- 19

در پایان هفته دوم، تیم شهاب یزد صدرنشین باقی ماند و 
سپاهان و شهرداری ارومیه در رده دوم و سوم قرار گرفتند.

روز پیشکسوت را گرامی بداریم؛

تواضع،افتادگیوجوانمردیراازپیشکسوتانبیاموزیم

هفته دوم مسابقات والیبال قهرمانی باشگاه های برتر مردان ایران؛

کامبک سایپا در شب پیروزی سپاهان بر پیکان

اصغرقلندری

نویسندهوروزنامهنگار
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ورزشی
مهدوی کیا: بازیکنان اصلی استقلال در تیم امید تاجیکستان هستند!

مهدی مهدوی کیا در خصوص دیدار پیش روی تیم ملی فوتبال امید مقابل لبنان اظهار داشت: خوشبختانه ما بازی اول را با برد پشت سر 
گذاشتیم و آماده دیدار با لبنان می شویم. ما بازی لبنان با تاجیکستان را دیدیم و آنها نفرات با تجربه تر را به این مسابقات آورده اند و تیم  خوبی 
هستند، تا اینجای کار بد نبوده است، اما مشکل بزرگ ما بازی در چمن مصنوعی است، چون بیشتر بازیکنان ما خیلی وقت است که در 

چمن مصنوعی بازی نکرده اند، تاجیکستان هم تیم خیلی خوبی است و از نوجوانی در کنار هم بوده اند و به جام جهانی هم صعود کرده اند.

محمدرضاولیزاده

دبیرتحریریه

درحاشیه

لغو دقیقه 90 بازی تدارکاتی تیم ملی 
فوتبال زنان؛

دستی که در پوست گردو ماند!
در حالی که قرار بود صبح روز گذشته تیم ملی فوتبال زنان 
با شهرداری سیرجان بازی تدارکاتی برگزار کند؛ یک ساعت 
قبل از مسابقه فدراسیون خبر از لغو این مسابقه به در 
خواست سیرجانی ها داد! تیم ملی فوتبال زنان ایران برای 
نخستین بار طعم صعود به مرحله نهایی جام ملت های 
آسیا را چشید و حالا منتظر مشخص شدن رقبایش در این 
مسابقات است. اردوی آماده سازی تیم ملی از روز شنبه 

در مرکز ملی فوتبال آغاز شده و تا 6 آبان هم ادامه دارد.
در حالی که از چند روز قبل مشخص شده بود که تیم ملی 
در یک بازی تدارکاتی از ساعت 11:30 روز چهارشنبه به 
مصاف تیم فوتبال شهرداری سیرجان می رود به یک باره 
این مسابقه لغو شد و فدراسیون فوتبال این خبر را ساعت 

10:32 دقیقه )یک ساعت قبل از بازی( منتشر کرد!
علت لغو این بازی درخواست شهرداری سیرجان عنوان 
شده و هنوز مشخص نیست که چرا این بازی به این شکل 
کنسل شده است. حتی شب چهارشنبه یکی از مسئولان 
رسانه ای فدراسیون شرایط حضور خبرنگاران و عکاسان در 
این مسابقه را داشتند، اعلام کرد تا معلوم شود که تا آن 

زمان خبری از برگزار نشدن مسابقه نبوده است.
گرفتند  تصمیم  تیم  مسئولان  و  فدراسیون  نهایت  در 
بازیکنان تیم ملی را به دو گروه تقسیم کرده و یک بازی 

تدارکاتی درون اردویی برگزار کنند!

داستان جلد

جدال پرسپولیس و نساجی در هفته دوم رقابت های لیگ 
برتر با پیروزی دو گله شاگردان یحیی گل محمدی به پایان 
به کورس  بریسِ مهدی عبدی  با  پرسپولیس  تا  رسید 

مدعیان لیگ بیست و یکم بپیوندد.
نکته اول؛ مهم ترین نکته در پرسپولیسِ چند سال اخیر، 
»ذهنیت برنده« است که آن طور که نشان می دهد، این 
پرسپولیس در لیگ بیست و یکم هم از همان نعمتِ 
تفکر و شخصیتِ پیروز بهره مند خواهد بود، دو بازی و دو 
پیروزی برای خروج از شکستِ سنگین الهلال و بازگشت 
برای دبل هت تریک در لیگی که، قطعا موفقیت در آن 

دشوارتر از فصول گذشته است!
تاکتیکی«  »فلسفه  به  یحیی،  پرسپولیسِ  دوم؛  نکته 
خود معتقد است، اصرار به بازی از کناره ها، که به حق به 
مطلوب ترین نحو ممکن در زمین اجرا می شود، مهم ترین 
استراتژی پرسپولیس برای رسیدن به گل است، گرچه پلن 
B هم برای گُلزنی وجود دارد که همان کار در ضربه های 
شروع های مجدد بوده است، نکته مهم اینجاست که هر 
۵ گُلِ سرخ ها در دو بازی نخست روی این دو روش به 

ثمر رسیده است.
با پرسپولیس لیگ  این فصل  نکته سوم؛ پرسپولیس 
نیروی  کیفیتِ  حتی  یا  و  کمیت  در  حداقل  بیستم 

انسانی تفاوت های مشهودی دارد، گل محمدی »ستون 
فقرات« تیمش را از دست داده و با جدایی محمدحسین 
مغانلو،  شهریار  و  نوراللهی  احمد  کنعانی زادگان، 
پرسپولیس در هر پست یکی از بهترین هایش را در لیگ 
بیست و یکم در اختیار ندارد، پس برای هماهنگی بیشتر 
و درک متقابل بازیکنان این تیم، قطعا بیش از دو هفته 
زمان نیاز خواهد بود، گرچه پرسپولیس همچنان حتی 
با دو نمایش نچندان بی نقص خود هم در یک روند 

مناسب قرار دارد.
نکته چهارم؛ داستان »تعویض های طلایی«، یقینا در دو 
دیدار نخست سرخ ها، کادرفنی تیم نقش به سزایی در 
تغییر رویه بازی به نفع پرسپولیس داشته اند، در دیدار با 
فولاد، عیسی آل کثیر و حامد پاکدل و در دیدار با نساجی 
اضافه شدن سیامک نعمتی و سعید آقایی، روند بازی 
را به نحو احسن تغییر داد تا بخش عمده ای از موفقیت 
دیدار  دو  در  ممکن  امتیاز  در کسب ۶  پرسپولیسی ها 

نخست لیگ را به نام کادرفنی نوشت.

نکته پنجم؛ پرسپولیس برخلاف خط حمله توانمندی که 
در اختیار دارد، در خط دفاع فعلا متزلزل نشان داده، تیمی 
که به گل  نخوردن عادت کرده بود، در دو بازی نخست دو 
بار دروازه اش فروریخته تا حداقل خبری از آن خط دفاعی 
منسجم در این فصل از رقابت ها نباشد، معضلی که به نظر 
شاید با تغییر زوج خط دفاعی یا تغییر رویه هافبک  

وسط های تیم در کارهای تدافعی برطرف شود.
نکته ششم؛ دیدار با پرسپولیس برابر نساجی دشوارتر از 
سطح انتظارات شد، نساجی با ساکت الهامی و یک جین 
بازیکن باتجربه چون مسعود شجاعی، شب سختی را برای 
پرسپولیس رقم زد، قطعا نساجی هم در این فصل یک 

تیمِ »یقه گیر« خواهد بود.
درست  مسیر  و  روند  این  به هر جهت،  هفتم؛  نکته 
پرسپولیس، با تقویتِ تیم با خرید یا خریدهای خارجی، 
حل مشکل بازی سازی در خط هافبک و برطرف کردن 
نقطه ضعفِ فعلی خط دفاعی می تواند پرسپولیسِ یحیی 
را در قامت جدی ترین مدعی لیگ بیست و یکم قرار دهد.

6 امتیاز و بازگشتی به ارزش دبل هت تریک؛

گامدوم:محکـــمواقتصادی!

پنجره همچنان بسته است؛
نامه پرسپولیس به فیفا برای 

لجبازی وکیل کالدرون!
باشگاه پرسپولیس در نامه ای به فیفا، عدم توجه وکیل گابریل 
کالدرون به وضعیت داد و ستد مالی ایران با بانک های بین 
المللی را اعلام کرد، باشگاه پرسپولیس مبلغ مورد نیاز برای 
پرداخت طلب ۵۸۰ هزار دلاری گابریل کالدرون را فراهم کرد تا 
بتواند گام مهمی برای باز کردن پنجره نقل و انتقالات تابستانی 

این تیم بردارد.
بخش بین الملل باشگاه پرسپولیس طی نامه ای رسمی از وکیل 
کالدرون خواست تا شماره حساب بین المللی او را که امکان 
انتقال ارز از ایران داشته باشد اعلام کند. او نیز در اقدامی 
عجیب شماره حساب کالدرون در کشور سوئیس را اعلام 
می کند. این در حالی است که کشور ایران به دلیل تحریم های 
مالی و ارزی امکان انتقال پول به بانک های سوئیس را ندارد و 

در صورت انجام حواله ارزی، کل مبلغ مسدود می شود.
از این رو باشگاه پرسپولیس در نامه ای جدید خواستار تغییر 
پاسخی  در  کالدرون  وکیل  که  شد  مقصد  حساب  شماره 
عجیب اعلام کرد حاضر نیست شماره حساب دیگری را ارائه 
دهد. ضمن اینکه کالدرون باز هم جواب تماس های باشگاه 
پرسپولیس را نمی دهد و همه چیز را به وکیل خود واگذار 

کرده است.
همین امر سبب شد تا پرسپولیسی ها با ارسال نامه ای به 
فیفا خواستار ارائه راهکار از سوی این نهاد بین المللی شوند. 
اندک  زمان  درباره  توضیح  با  پرسپولیس  باشگاه  مسئولان 
باقیمانده تا پایان نقل و انتقالات تابستانی خواستار رسیدگی 

فوری به این موضوع شدند.
همچنین مجید صدری سرپرست باشگاه پرسپولیس قصد دارد 
با خواکین دیگر طلبکار باشگاه که هم اکنون عضو کادر فنی 
فولاد خوزستان است مذاکرات جدی تری داشته باشد تا طلب 

۹۵ هزار دلاری او را در چند قسط به طور نقد پرداخت کند.
باید دید تلاش پرسپولیس برای پرداخت طلب کالدرون قبل 
از ۱۶ آبان ماه به کجا ختم می شود. آیا این باشگاه قبل از 
پایان مهلت نقل و انتقالاتی می تواند این مشکل را حل کند 
یا سرخ ها با همین محرومیت به کارخ ود در لیگ برتر ادامه 

می دهند.

مصاف دو تیم آلومینیوم اراک و فولاد خوزستان با برتری ۳ بر 
صفر شاگردان رسول خطیبی به پایان رسید، در جریان آخرین 
بازی هفته دوم رقابت های لیگ برتر، دو تیم آلومینیوم اراک 
و فولاد خوزستان به مصاف هم رفتند که این بازی در پایان 

با برتری ۳ بر صفر شاگردان رسول خطیبی به پایان رسید.
در این بازی، توپ و فرصت های خلق شده بیش تر در اختیار 
تیم آلومینیوم بود و شاگردان خطیبی در دقایق مختلف بازی 
به دنبال راهی برای گشودن دروازه فولاد بودند که این تلاش 
در دقیقه ۵۸ به ثمر نشست و علیرضا نقی زاده موفق شد روی 
آوانتاژ داور در محوطه جریمه فولاد صاحب موقعیت شود 
و با دوندگی خوبی که داشت توپ را از مدافعان فولاد ربود 

و موفق شد با یک ضربه پای راست دروازه فولاد را باز کند.

بازی خود  به  بازی، شکل هجومی تر  ادامه  فولادی ها در 
دادند اما تلاش این تیم نتوانست نتیجه بازی را تغییر دهد 
و باعث شد گل دوم را دریافت کنند. پوریا آریا کیا در دقیقه 
۸۵ موفق شد از پشت محوطه جریمه گل دوم آلومینیوم 
را به ثمر برساند. این پایان کار نبود و علی فاتح در دقیقه 
۱+۹۰ موفق شد گل سوم آلومینیوم را به ثبت برساند تا 
در نهایت این بازی با نتیجه ۳ بر صفر به سود شاگردان 

خطیبی به پایان برسد.
با این نتیجه آلومینیوم موفق شد اولین پیروزی خود را در 
این فصل رقابت های لیگ برتر به دست بیاورد و با ۴ امتیاز در 
جایگاه پنجم جدول قرار بگیرد. هم چنین فولاد  بدون امتیاز 

در جایگاه پانزدهم  جدول قرار گرفت.

دادگاه عالی ورزش، مهلت خود برای ابلاغ رای پرونده النصر 
را بار دیگر تمدید و آن را به ۲۶ نوامبر مطابق با پنجم آذرماه 
موکول کرد، دادگاه عالی ورزش که تاکنون در چند مرحله 
صدور رای در پرونده شکایت باشگاه النصر عربستان را به 
تعویق انداخته است، یک بار دیگر بر اساس اختیارات قانونی 

که دارد، این مهلت را تمدید کرد.
این دادگاه به استناد ماده ۵۹ مقررات ورزشی، زمان صدور 

رای را تا ۲۶ نوامبر سال جاری میلادی مطابق با پنجم آذرماه 
به تعویق انداخت، لازم به ذکر است؛ دادگاه داوری، پیش از 
این، زمان اعلام رای را ۲۹ اکتبر مطابق با هفتم آبان، مشخص 

کرده بود.
پرسپولیس  تیم  استفاده  بابت  سعودی ها  است،  گفتنی 
از بازیکنان غیرمجاز به کنفدراسیون فوتبال آسیا شکایت 

کرده اند.

رسول با آلومینیوم راه افتاد؛

فولاد با ویسی خم شد!

طبق معمول؛

مهلت اعلام رای پرونده پرسپولیس - النصر تمدید شد

لیگ برتر
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